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Zâmbiţi, vă rog… 

Colectivul de redacţie:  

 
 

Teo Laze, Dana Popa, Ramona Gheju, Andreea 
Homoşdean, Isabelle Romaşcu, Dana Cristea. 

 

Povara educaţiei 
La şcoala duminicală a bisericii 

noastre, unul dintre copii l-a întrerupt 
pe învăţătorul său cu o întrebare 
ciudată:  
- Scuzaţi-mă! Ce-i aia povară? 

 Derutat că unul din termenii 
teologici fundamentali de care vorbea el, 
nu este înţeles, a apelat la clasă pentru 
elucidarea termenului. 
- Cine ne poate ajuta? Ştie cineva ce este 
o povară? 

0 fetiţă a ridicat mâna sus: 
- Este un fel de geantă, a răspuns ea. 

Îţi place să scrii? Ai poezii personale, eseuri sau mici 
gânduri pe care le-ai aşternut cândva pe hârtie şi te-ai 
gândit că nimănui nu-i pasă de ce ai scris tu? Nouă ne 
pasă! Aşa că nu ezita să ne trimiţi creaţiile tale la 
adresa de e-mail buletin.duminical@yahoo.com şi 
cele mai bune vor apărea în buletinul bisericii. 

SERVICIILE BISERICII 
DUMINICĂ : 9 - 12 Serviciu divin 
                       18 - 20 Serviciu divin 
MARŢI :       18 - 20 Seară de rugăciune 
JOI :              18 - 20 Serviciu divin 
VINERI:       17 - 19 Seara adolescenţilor 
SÂMBĂTĂ:  18 - 20 Seară de tineret 

• ...  surorile bisericii. Surorile au un loc şi 
un rol special în biserică şi în familie. 
Dumnezeu să binecuvânteze fiecare soră în 
locul unde El a aşezat-o. Să ne rugăm şi pentru 
întâlnirile surorilor din biserica noastră, să fie 
cît  mai folositoare şi ziditoare pentru fiecare 
participantă. 

• ... cei bolnavi în trupurile lor. 
Dumnezeu să mângâie şi să întărească orice 
persoană suferindă din biserica noastră. Să-I 
cerem Lui să lase nădejde în inimă şi vindecare 
în trup pentru toţi cei care se încred în El. 

 
„Pleacă-Ţi urechea, Doamne, la rugăciunea mea, 
ia aminte la glasul cererilor mele! Te chem în ziua 
necazului meu, căci m-asculţi.” (Ps. 86:6-7) 

 Să ne rugăm pentru...  VINDECARE 
 
Bate sfârşitul la uşă. 
Curată e inima? 
Sfânt ţi-este  
gândul? 
Când lacrimi  
sunt fără putere 
în noi, 
de ce-L laşi azi 
să repete, 
în gol, 
a Duhului ploi? 
ţi-e inima grea 
şi haìnă? 
Ţi-e sufletul 
încă de lut? 
Fă ura să-ţi 
fie străină, 
clevetirea, 
ca gura de mut.  

(B. N. Roşca) 
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BISERICA POARTA CERULUIBISERICA POARTA CERULUI  

 
 
 
 
 

„Am proorocit, cum mi se poruncise. Şi a intrat duhul în ei, şi au înviat, şi au 
stătut pe picioare: era o oaste mare, foarte mare la număr. » (Ezechiel 37:10) 

Într-o manieră neobişnuită, stranie şi dramatică, profetul aduce vestea 
plină de bucurie conform căreia mai este speranţă pentru Israel. Da, încă mai 
este loc pentru o trezire. Chiar oasele uscate, fără tendoane, lipsite de carne şi 
sânge, pot învia. Oare există în istorie, oricare istorie, vreun tablou ca acesta? 
Aici e vizibil capătul tuturor nădejdilor. Profetul ne prezintă că venirea Duhului 
lui Dumnezeu aduce viaţă. Acelaşi adevăr extraordinar este necesar şi astăzi 
într-o lume plină de oase uscate. 

Biblia conţine mai multe versete care ne cheamă la trezire spirituală 
(Psalm 57:8, Isaia 51:9, Romani 13:11, Efes 5:14, etc). La ora aceasta tristă, 
lumea doarme în întuneric, iar Biserica doarme în lumină; aşa că Isus e rănit „în 
casa celor ce-L iubeau.” 

Dar oare de ce este nevoie pentru ca trezirea spirituală să vină? 
Întâi este nevoie de oameni eliberaţi de teamă, la fel ca Ezechiel. Apoi, 

e nevoie de oameni îmbătaţi de Duhul Sfânt. Vrea Dumnezeu prea mult? Au 
fost Wesley, Whitefield, Finney, Hudson Taylor ediţii speciale de predicatori? 
Nu. Dacă citim bine cartea Faptelor Apostolilor, aceasta era norma obişnuită 
cândva. Apoi, este nevoie de o întoarcere şi trăire a Cuvântului lui Dumnezeu. 

Nevoia de trezire spirituală 

 “O poartă deschisă către ceruri” 
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“Ferice de cei cu 
inima 
curată, 
căci 
ei vor 
vedea pe 
Dumnezeu!”  
 (Matei 5:8) 

(continuare in pagina 3) 



 

Un gând... 

SĂ NE CUNOAŞTEM UNII PE ALŢII…  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

În continuarea proiectului de prezentare a familiilor din 
Biserica „Poarta Cerului” dorim să facem cunoştinţă cu familia 
Popa Traian & Andreea. 

Cei doi tineri au ales să-şi încredinţeze viaţa în mâna Celui ce 
poate da binecuvântarea pe orice plan al vieţii, iar Domnul nu a 
întârziat să răsplătească credincioşia lor. Astfel, i-a binecuvântat 
să se găsească unul pe altul şi să devină o familie, căsătoria lor 
având loc în 17 noiembrie 2007, chiar în biserica noastră. De 
atunci, Domnul a rămas alături de ei, iar cei doi tineri au hotărât 
să facă din ascultarea de Dumnezeu o prioritate a vieţii lor de 
familie. 

În ceea ce priveşte ocupaţia, fratele Traian este absolvent al 
facultăţii de Asistenţă Socială, iar sora Andreea este încă studentă.  

Cuvântul din Scriptură pe care fratele Traian şi sora Andreea 
l-au considerat ca fiindu-le reprezentativ este scris în Isaia 56:1 – 
„Aşa vorbeşte Domnul: Păziţi ce este drept şi faceţi ce este bine; 
căci mântuirea mea este aproape să vină şi neprihănirea mea este 
aproape să se arate.” Astfel, ca şi familie tânără, cei doi soţi 
acordă o mare importanţă respectării voii lui Dumnezeu pentru ei, 
dar totodată preţuiesc şi comunicarea în familie, dragostea şi 
sinceritatea. 

Fie ca Domnul să binecuvânteze cu tot ce are El mai bun 
această familie, să îi ţină tari în braţul Său şi să-i călăuzească în 
tot ceea ce fac! 

 
Am dori, ca şi biserică, să purtăm în rugăciune familia Popa 
întreagă săptămâna viitoare, să-L rugăm pe Dumnezeu să-Şi 
reverse îndurarea peste ei şi să-i susţinem în rugăciunea lor, ca 
Domnul să dăruiască mântuire părinţilor surorii Andreea. 

… a consemnat Andreea Homoşdean 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

„Nu putem să-i schimbăm pe cei ce ne greşesc... Dar ce 
putem face şi trebuie?... Să-i IERTĂM! BUCURIA este tăria 
DRAGOSTEI. PACEA este siguranţa DRAGOSTEI. ÎNDELUNGA 
RĂBDARE este răbdarea DRAGOSTEI. BUNĂTATEA este 
purtarea DRAGOSTEI. FACEREA DE BINE este caracterul 
DRAGOSTEI. Durerea este preţul iubirii.  

Singurele persoane care scapă de durere sunt cele care nu au 
iubit niciodată. Lacrimile nu sunt un semn al necredinţei, ci al 
faptului că suntem oameni. Cel care ţi-a dăruit lacrimi îţi înţelege 
întristarea şi pierderea, de aceea ţi-a dat lacrimi.” 

L e urăm  
A MULŢI ANI şi 

multe binecuvântări 
celor care în săptămâna 
aceasta îşi vor aniversa 
ziua de naştere. De 
asemenea, să nu uităm 
să- i  amintim în 
rugăciunile noastre : 

Duminică, 17 febr. -  
Fănica Todea  

Luni, 18 febr. -  
Daniel Ciupac,  

Lăcrămioara Costin  
Marţi, 19 febr. -  
Marinela Bogdan,  

Lavinia Creac  
Miercuri, 20 febr. -  

Dana Alăzăroae,  
Maria Guler  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

„Cât de scumpă este 
b u n ă t a t e a  T a , 
Dumnezeule! La 
umbra aripilor Tale 
găsesc fiii oamenilor 
adăpost. Căci la Tine 
este izvorul vieţii; 
prin lumina Ta 
v e d e m  l u m i n a . 
Întinde-Ţi şi mai 
departe bunătatea 
peste cei ce Te 
cunosc, şi dreptatea 
peste cei cu inima 
neprihănită!”  

(Ps. 36:7, 9-10) 

www.poartacerului.ro 

Vedem în versetul 4, că doar Cuvântul viu al lui Dumnezeu a fost obligatoriu pentru ca 
să aibă loc trezirea şi restaurarea Israelului. 

Să fim oamenii plini de Duhul Sfânt prin care trezirea spirituală să vină! 
,,E râul sfânt care suflete mişcă, 

E râul sfânt care curge şuvoi, 
Redeşteptarea de la Rusalii 

Revars-o acum, din plin peste noi”. 
„Uneori trezirea întârzie pentru că unii confundă inspiraţia cu transpiraţia.” (Leonard Ravenhil) 

preluat de pe www.pasi.ro 

www.poartacerului.ro 

(continuare din prima pagină) 

Ziua Naţională de Rugăciune pentru România 2008 

D uminică, 24 februarie, se va celebra 
cu bucurie şi credinţă Ziua 

Naţională de Rugăciune pentru România. Este 
al patrulea an consecutiv când credincioşii se 
unesc cu un scop precis – apropierea de 
Dumnezeu în rugăciune pentru binecuvântarea 
poporului român! 

“Urmăriţi binele cetăţii şi rugaţi-vă 
Domnului pentru ea, pentru că fericirea 
voastră atârnă de fericirea ei!” (Ieremia 29:7) 
este motto-ul evenimentului. 

Imaginaţi-vă o Românie 
aparte în care astăzi în cel 
puţin 1000 de biserici, de 
dimineaţa şi până la lăsarea 
serii, credincioşii înalţă cu 
putere rugăciunea: Doamne, 
binecuvântează România! De 
anul trecut, românii aflaţi 
departe de casă au hotărât să 
fie în rugă cu noi pentru ţara 
tuturor românilor… Le mulţumim! 

În plus, anul acesta ne rugăm pentru 
marile evenimentele evanghelistice, 
organizate de Josh McDowell, Andrew Palau 
şi Franklin Graham împreună cu bisericile din 
România. De asemenea, motivele principale 
de rugăciune sunt ca: România să devină o 
ţară creştină, nu doar să se declare. România 
să Îl recunoască pe Isus Hristos ca Domn şi 
Mântuitor personal. Preşedintele ţării – să fie 
şi un om al lui Dumnezeu. Guvernul – să fie o 
instituţie care să se bazeze pe Biblie în luarea 
deciziilor. Parlamentul şi Camera Deputaţilor 

- să fie instituţii în care Adevărul şi Dreptatea 
să se distingă zilnic. Prefecturile ţării - să fie 
instituţii care să orânduiască lucrurile conform 
Bibliei. Primăriile ţării - să fie locuri în care 
Dumnezeu să nu fie făcut de ruşine. Pastorii, 
preoţii şi alţi lideri să fie oameni călăuziţi de 
Dumnezeu. 

 Bisericile să trăiască în Adevărul Bibliei. 
Să ne mărturisim păcatele personale. Să 
mărturisim păcatele naţiunii şi să cerem 
Vindecare! România să aibă o presă curată. 

Învăţământul să fie la 
înălţimea cuvenită. 
Economia ţării să fie în 
creştere, bazată şi pe 
morala creştină. 
Mulţumim tuturor 
partenerilor media din 
ţară şi străinătate pentru 
colaborarea avută 
pentru Proslăvirea 

Numelui Celui Veşnic, an de an. Iată 
declaraţia unui pastor referitor la întâlnirea de 
anul trecut: “Duminică dimineaţa am folosit 
timpul de la 9:30 la 10:30 să ne rugăm special 
pentru România, de la preşedinte până la cel 
mai mic funcţionar din instituţiile statului şi 
bineînţeles pentru primăria noastră şi toţi 
funcţionarii ei. După-masă am folosit 30 de 
minute din timpul nostru de părtăşie şi am 
mijlocit pentru toate cele zece motive, dar cu 
preponderenţă pentru criza politică şi pentru 
preoţi!” 

Sursa – www.crestini.com  


